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Protokół Nr 71/2023  

z połączonego posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

i Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rozwoju, Ekologii Rady 

Miejskiej w Policach w dniu 19 czerwca 2023 r. 
 

 
Porządek posiedzenia:  

 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Zaproszenie Pani Ryszardy Szczeckiej Naczelnika Wydziału Gospodarki Gruntami w 

celu omówienia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy urzędowej ulicy w 

Pilchowie. 

 

Zaproszenie Pani Alfredy Domagała Zastępcy Naczelnika Wydziału Działalności 

Gospodarczej w celu omówienia projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz 

uchwalenia regulaminu prowadzenia tego handlu. 

 

Zaproszenie Sekretarza Pani Agnieszki Lemańskiej i Pana mec. Michała 

Olechnowicza w celu omówienia nieprawidłowości przebiegu przeprowadzenia 

wyborów sołtysa w Trzebieży w dniu 18 kwietnia 2023r. Wypracowanie opinii na 

temat Protestu powyborczego. 

 

5. Omówienie pozostałych projektów uchwał na LX sesję Rady Miejskiej w Policach. 

6. Zapoznanie się z pismami skierowanymi do Komisji. 

7. Sprawy różne, wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad. 1 

Wspólne posiedzenie dwóch Komisji Rady Miejskiej otworzył Przewodniczący Komisji 

Infrastruktury Komunalnej Rozwoju i Ekologii Pan Piotr Diakun. Na podstawie listy 

obecności stwierdzono, że w  momencie otwarcia posiedzenia brało udział trzynastu 

radnych obu Komisji co stanowiło quorum uprawnione do podejmowania decyzji. 

                                                                                                                                                
Ad. 2 

Następnie Przewodniczący Komisji odczytał projekt porządku posiedzenia. Porządek 

obrad, bez poprawek i uwag został przyjęty jednogłośnie tj.: za - 13 głosów, przeciw – 0 

głosów, wstrzymujących - 0 głosów.  
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Ad. 3 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy wszyscy członkowie Komisji Infrastruktury 

Komunalnej Rozwoju i Ekologii Rady Miejskiej zapoznali się z przesłanym protokółem 

nr 64/2023. Za przyjęciem głosowało ośmioro członków Komisji, nikt nie był przeciw, 

nikt nie wstrzymał się od głosu. Z kolei członkowie Komisji Rewizyjnej przyjęli protokół 

nr 70/2023. Za przyjęciem głosowało pięcioro członków Komisji, nikt nie był przeciw, 

nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

 Ad. 4 

Kolejnym punktem posiedzenia było omówienie przez Panią Ryszardę Szczeckiej 

Naczelnika Wydziału Gospodarki Gruntami projektu uchwały w sprawie nadania nazwy 

urzędowej ulicy w Pilchowie. Z wypowiedzi Pani Naczelnik wynikało, że z wnioskiem o 

nadanie nazwy „Malownicza” wystąpiła Rada Sołecka w Pilchowie. Nazwanie tej ulicy 

konieczne jest w celu rozpatrywania wniosków nadawania numerów porządkowych dla 

budynków znajdujących się przy tej drodze. Należy nadmienić, że wszyscy 

współwłaściciele terenu, na którym zlokalizowana jest droga wyrazili pisemną zgodę na 

nadanie tej nazwy ulicy zgodnie z przepisem art. 8 ust. 1a ustawy z dn. 21.03.1985 o 

drogach publicznych. Po omówieniu projektu uchwały członkowie  Komisji nie zadawali 

pytań. W związku z tym Przewodniczący zadał pytanie, kto jest za przyjęciem uchwały, za 

było 8 osób, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. Członkowie Komisji 

Rewizyjnej nie brali udziału w głosowaniu. 

      W dalszej części punktu 4 do stołu obrad dołączyli radny Andrzej Rogowski i Pani 

Alfreda Domagała Zastępca Naczelnika Wydziału Działalności Gospodarczej w celu 

omówienia projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w 

piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu 

prowadzenia tego handlu. Swoją wypowiedź Pani A. Domagała rozpoczęła od 

przypomnienia zapisu w ustawie z dn. 29.10.2021 r. o ułatwieniu wprowadzenia handlu 

(Dz.U. z 2021 poz. 2290), która nałożyła obowiązek wyznaczenia na terenie gminy miejsc 

do handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników. Aby tego dokonać, 

zgodnie z art. 3 ust. 1 ww. ustawy miejsce do prowadzenia handlu wyznacza rada gminy 

w drodze uchwały. Toteż proponuje się wyznaczenie takiego miejsca na terenie 

targowiska miejskiego w Policach na części działek o numerach ewid. 2080/ i 2080/7. 

Proponując tą lokalizację wzięto pod uwagę m.in. dogodną komunikację, czy bliską 
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lokalizację w centrum gminy. Ponadto ustalono regulamin określający zasady 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników. 

Po omówieniu projektu uchwały członkowie  Komisji nie zadawali pytań. W związku z 

tym Przewodniczący zadał pytanie, kto jest za jej przyjęciem, za było 9 osób, nikt nie był 

przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. Członkowie Komisji Rewizyjnej nie brali 

udziału w głosowaniu. 

           Kolejnym tematem w punkcie 4 było omówienie nieprawidłowości przebiegu 

przeprowadzenia wyborów sołtysa w dniu 18 kwietnia 2023 roku w Trzebieży oraz  

wypracowanie opinii na temat Protestu powyborczego. W związku z tym, że ten punkt 

wymagał opieki prawnej zaproszono na posiedzenie Komisji Sekretarza Panią Agnieszkę 

Lemańską i Pana mec. Michała Olechnowicza. Na wstępie Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej przypomniał, że pierwsze posiedzenie w sprawie Protestu powyborczego z 

wysłuchaniem osób biorących udział w tym zebraniu wyborczym odbyło się 06 czerwca 

2023 r.  Po jego zakończeniu, w dn. 07 czerwca 2023 r. wysłano pismo do 

Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej Zebrania Pana Marcina Fisz z pytaniami na temat 

zasadności podejmowanych przez niego decyzji w trakcie wyborów sołtysa w Trzebieży. 

W piśmie tym zapytano m.in.: 

1). Kto imiennie podjął decyzję o zamknięciu listy osób przed II turą wyborów ?  Jeśli to 

była wspólna decyzja komisji, to czy Komisja Skrutacyjna konsultowała podjęcie takiej 

właśnie decyzji z Przewodniczącym zebrania, bądź z pracownikami Urzędu Gminy? 

2). Co skłoniło tą osobę, o ile chodzi to o Pana, o podjęcie takiej właśnie decyzji?  

3). Czy była oficjalnie ogłoszona decyzja o zamknięciu listy i w jaki sposób ogłoszono ją 

uczestnikom zebrania ? 

4). Czy Pana zdaniem w momencie ogłoszenia zamknięcia listy były osoby zainteresowane 

zapisaniem się na ta listę ? Jeśli tak, to ile szacunkowo mogło tych osób być? Jak może Pan 

skomentować fakt zamknięcia list w momencie, kiedy w lokalu wyborczym znajdowali się 

wyborcy, którzy chcieli dopisać się do list i oddać głos w II turze. 

5). Czy po ogłoszeniu zamknięcia listy dochodziło do zapisywania się na nią ? 

             W związku z tym, że odpowiedzi na te pytania miały kluczowe znaczenie dla 

dalszej pracy Komisji Rewizyjnej,  poproszono o pilne i wnikliwe ustosunkowanie się do 

zawartych w nim zagadnień. 

             Do dnia 19 czerwca 2023 r. Komisja nie uzyskała od adresata żadnej odpowiedzi 

na w/w pismo. W związku z tym Przewodniczący Komisji poprosił mec. Michała 



4 

 

Olechnowicza o poradę prawną jakie są drogi rozwiązania tego problemu. Pan mecenas 

przypomniał, że są trzy możliwości prawne podejścia do tego tematu, a mianowicie: 

a) uznać Protest, ale nie powtarzać wyborów sołtysa. 

b) uznać Protest i powtórzyć wybory sołtysa. 

c) uznać, że Protest jest niezasadny. 

Po tej wypowiedzi wywiązała się dyskusja w trakcie której członek Komisji Pan Jakub 

Drzazga zgłosił wniosek o treści: uznać Protest i powtórzyć wybory sołtysa. Na temat tego 

rozwinął się kolejny etap dyskusji, co do jego słuszności oraz ewentualnego terminu 

zebrania wyborczego sołtysa w Trzebieży. Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący 

Komisji zapytał, kto jest za jej przyjęciem wniosku Pana Jakuba Drzazgi, za było trzy 

osoby, nikt nie był przeciw, jedna  wstrzymała się od głosu, a jedna osoba nie brała udziału 

w głosowaniu. Członkowie Komisji Infrastruktury Komunalnej Rozwoju i Ekologii nie 

brali udziału w głosowaniu. 

 

     Ad. 5 

W punkcie 5 Przewodniczący Komisji Piotr Diakun w ramach omówienia projektów 

uchwał na LX sesję Rady Miejskiej w Policach tylko skrótowo przypomniał  tematykę 

projektów uchwał. Członkowie obu Komisji otrzymali już wcześniej część materiałów więc 

do zaprezentowanych projektów uchwał uwag nie było. 

 

Ad. 6 

W kolejnym punkcie 6 Przewodniczący  Piotr Diakun poinformował, że do teczek obu 

Komisji nie wpłynęły żadne nowe  pisma. 

 

Ad. 7 

W punkcie 7, Sprawy różne i wolne wnioski Przewodniczący Piotr Diakun  poinformował,  

że  kolejne  wspólne posiedzenie  Komisji  Infrastruktury Komunalnej, Rozwoju i Ekologii 

oraz Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Policach odbędzie się w dniu 03 lipca 2023 r., 

jako posiedzenie wyjazdowe na terenie Gminnego Centrum Edukacji i Rekreacji ul. Leśna 

15 w Trzebieży. Natomiast sierpniowe posiedzenie Komisji odbędzie się dn. 28 sierpnia 

2023 o godz. 13.00 w sali nr 32a Urzędu Miejskiego, ul. Batorego 3. 

Z kolei członek Komisji Rewizyjnej Rafał Ignaszak zgłosił wniosek o zwrócenie się do 

mec. M. Olechnowicza o wydanie opinii prawnej w zakresie wniosku Pana Jakuba Drzazgi 

dot. uznania słuszności Protestu i powtórzenia wyborów sołtysa w Trzebieży, a decyzję co 

do terminu i formy odbycia zebrania wiejskiego w tym zakresie pozostawić Burmistrzowi. 
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   Ad. 8 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący Komisji podziękował zebranym za udział i 

zamknął posiedzenie Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rozwoju Ekologii i Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Policach.   

 

                Protokółował                                                 Przewodniczący Komisji 

 

               Wiesław Gaweł                                                      Wiesław Gaweł 

                                                                                                                                 

 

 

 

 

 


